
Skolebestyrelsesmøde 
Tirsdag den 25. marts 2025 kl. 17.30 – 20.00 

 
 

Indbudt: Thorbjørn Hævdholm (forældre), Mikkel Rosing-Schow (forældre), 
Garbie Solvang Jørgensen (forældre), Kisa Øhrgaard Laursen (forældre), Marian 
Tirkov-Tyroll (forældre), Xhemile Emini-Celik (forældre), Mia Bjørn Jensen 
(forældre), Conni Rosendahl Jensen (kommunalbestyrelsen), Martin Grønbech 
(personale), Anne Marie Strøjer (personale), Karin Anker (ledelse) og Marianne 
Vilstrup Havemose (ledelse) Elevrepræsentanter Ronja og Mia 

Gæster: 

Afbud/fraværende:  Conni, Ronja 

Mødeleder: Marian Tirkov 

Mødested: Lindehøjskolen, lokale 705 (mødelokale ved kontoret) 

Referent: Marianne Havemose 

 
 

1. 
17.30 

Godkendelse af dagsorden og referat 
Bilag medsendt 

 
Marian 

Referat fra det ekstraordinære møde udsendes – godkendes på næste møde 
 
Godkendelse af referat fra januar: Referatet revideres og godkendes.  

2. 
17.40 

Elevrådet Ronja,a 

Fastelavnsfodbold – gik meget godt, der skal være lidt mere tydelighed omkring reglerne. 
Bordtennisborde i udskolingen – der er udarbejdet skema for hvem der må benytte bordet. Bliver benyttet flittigt. Man 
pantsætter sin telefon mod at låne et bat. 
Fælleselevrådet har holdt møde: Organisationen Danske skoleelever stod for et punkt omkring elevernes 
medinddragelse. Der vil blive arbejdet videre med dette på de enkelte skoler. 
Afslutningstur for fælleselevrådet og det lokale elevråd. 

4.  
17.50 

Meddelelser: 
a) Formand 
b) Skoleledelse 
c) Personalet 
d) Skolerådet 
e) Arbejdsgrupper 
f) Andre  

 

• Formand 
o Deltaget i ansættelsessamtaler til indskolingsleder – første opslag. 
o Deltaget i skoleudviklingssamtale med skolens ledelse og forvaltningsniveau. 
o Deltaget i fællesmøde med de andre skolebestyrelser. Mødes for at få et fælles oplæg, fælles 

forståelsesramme. 
o Det kunne give mening at vi får udarbejdet en forretningsorden for SKB. Sættes på dagsorden  

• Skoleledelse 
o Renoverings og forskønnelsesprojekt på Lindehøjskolen. Herunder er der kigget på toiletfaciliteterne på 

skolen. Der er blevet set på om der er noget der skal udskiftes, gulvbelægningen er tidligere blevet 
udskiftet med epoxymaling, desuden bliver der malet på væggene. Der afsættes midler til rengøring af 
toiletterne tre gange om dagen, dette er dog ikke en del af forskønnelsen. 

o Pulje af midler til udearealer. Det lille elevråd har været med i udarbejdelse af projektet. 
o En anden pulje er afsat til at få lavet det flade tag. Dette arbejde er i gang.  
o 9. klasse får udleveret nye pc´ere den 1. april 2025. 

Herlev  
 Kommune 
 
 
Lindehøjskolen 
 
 Borgerdiget 105 

 2730 Herlev 

 

Telefon 44 52 55 55 

 

e-mail lindehoejskolen@herlev.dk 



• Personalet 
o Der har været afholdt skolebal for 3.-6. klasse. Det er altid en god oplevelse. 
o Fagfordelingsprocessen er så småt ved at være i gang.  

• Skolerådet 
o Der er indkaldt til møde den 10. april 

• Arbejdsgrupper 
o Se punkt 5 

• Andre 
o Garbi og Mikkel træder ud af skolebestyrelsen til sommer.  

5. 
18.05 

Principper for skole/hjem samarbejde 
 
Arbejdsgruppen har rettet de sidste dele principperne til, og er nu klar med udgave til endelig 
vedtagelse.  
 
Bilag følger. 
 

Arbejdsgruppen 

Mikkel fremlægger 
Kommunikation: 

• Ønske at det ensrettes så lærerne enten benytter Docendo eller Min Uddannelse. Kan være forskelligt fra afdeling 
til afdeling.  

• Brugen af opslagstavlen og/eller beskeder tydeliggøres. 

• SKB anbefaler at der laves en skriftlig vejledning/guide til nye forældre i brugen af AULA. 
Meddelelsesbogen: 

• Bruges som udgangspunkt som dagsorden til skole/hjemsamtalen. Heri formuleres enkle tydelige og konkrete 
handlingsanvisende fokuspunkter. 

Princip for ugeplan: 

• Forventninger til forældrene 
Princip for information fra skolen 

• Tilføjes punkt med årsberetning 
 
 
Beslutning: 
Princippet for skole/hjem samarbejde er vedtaget. 
Mikkel sender det til Marianne H 
Lægges på skolens hjemmeside 
 

18.35  PAUSE 

6. 
18.25 

Ansøgning om reduceret undervisningstid 
 
Opfølgning på det fælles møde med skolebestyrelserne og repræsentanter fra forvaltningen, 
afholdt den 19. marts 2025. 
 

Karin 

Det ender sandsynligvis med at der ikke skal ansøges. Kommunalbestyrelsen lavede en beslutning 2022 som gav 
skolelederne ret til at beslutte skoledagens længde under forudsætning af at man følger lovgivningen. Grunden til at vi 
tager det op nu er at det der før blev benævnt understøttende undervisning med den nye folkeskolereform nu 
benævnes timebanken.  
Der er et ønske fra skolelederne at skoledagens længde er ens for 0.-2. kl., 3., 4.-6., og 7.-9.klasse. 
 
Drøftelse af fordelingen af timerne i timebanken. 

• Afkortning af skoledagen kontra en længere skoledag.  

• Udbyttet af 2-lærertimerne. 

• Der er sikring af at timerne i timebanken bliver brugt til undervisning  

• Fordeling af timebankstimerne på alle klasser giver i princippet mulighed for 2-lærer på hovedvægten af timerne i 
indskolingen. 

• Pædagogerne dækker først timerne i SFO’en, hvis der er timer til overs, tildeles resten af timerne til skoledelen. 



• Vi ønsker som skole at udnytte de muligheder der ligger i timebanken, så flest mulig elever får gavn af den.  

• Det vi beslutter gælder kun for et skoleår ad gangen.  

• SKB kunne udarbejde et princip for brugen af timebanken.  

• Der er evidens for at den forebyggende tidlig indsats giver bedre trivsel og fagligt udbytte. 

• Som lærer ønsker jeg at vi kan fordel timerne mere jævnt i skoleforløbet. 

• Timerne kunne bruges til at hæve det faglige niveau i udskolingen. 

• Kunne tænke sig at se en plan for, hvordan timebankens timer kunne fordeles.  

• Udarbejde nogle lokale rammer og principper. 
 
Beslutning: 
Drøftelsen tages videre i forbindelse med præsentationen af kommende skoleårs skemaer og timefordeling. 

7. 
18.45 

Tilsyn med Anti-mobbeplan 
Bilag medsendt 

Karin 

Udskydes 

8. 
19.25 

Drøftelse af rammen for tilsyn Karin 

Udskydes 

19.50 Eventuelt samt valg af mødeleder til næste møde. Marian 

Ønske om punkter: 

• Udarbejdelse af princip for at bruge an timebanken 

• Udarbejdelse af princip for vikardækning 

• Udarbejdelse af forretningsorden for SKB. 
 
Mødeleder til næste møde: Kia 

9. 
19.55 

Tjek ud. 
Min oplevelse af mødet 

Marianne 

Udgår pga tidnød 

10. Meddelelser (Lukket punkt)  

 

 
Møderække 24-25 

14. aug 2024 kl. 17.30 – 20.00 

18. sep 2024 kl. 17.30 – 20.00 

8. oktober 2024 kl. 17.30 – 20.00 Aflyst 

20. november 2024 kl. 17.30 – 20.30 

19. december 2024 kl. 17.30 – 21.00 flyttes til den 
12. december 2024 kl. 17.30 – 20.00 

22. januar 2025 kl. 17.30 – 20.00 

27. februar 2025 kl. 17.30 – 20.00 aflyst 

25. marts 2025 kl. 17.30 – 20.00 

24. april 2025 kl. 17.30 – 20.00 

20. maj 2025 kl. 17.30 – 20.00 

18. juni 2025 kl. 17.30 – 21.00 

 
 



 
 
 
  
  
 


